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Genel Başkan Talip Geylan: “Uzun yıllardan beri ilk kez hedef-
lenen enflasyonun altında memur maaş artışıyla karşı karşıya 
kalıyoruz. 
Bunun ayıbı yetkili konfederasyona yeter diye düşünüyorum.
Şayet hükümet, ‘memur ve emekliyi enflasyona ezdirmiyorum’ 
iddiasının altını doldurmak istiyorsa, enflasyon farkının yanı sıra 
refah payı da vermelidir. 
Ayrıca enflasyon farkı aylık olarak 
maaşlara yansıtılmalıdır.”

Peki Memur Maaşlarına Yapılan Zam Neye, Nasıl Yetecek?
Memuru Zamlarla İmtihan Etmeyin!

TARLADA İZİ OLMAYANIN HARMANDA YÜZÜ OLMAZ!
Cumhuriyet Halk Partisi, Öğretmenlik Mesleği Kanunu’nun bazı madde-

lerinin iptali için dava açtı. O teklifin mutfağında da  bir sendika var. Bir sen-
dika kazanımların durdurulmasına nasıl destek olabilir? Eğer AYM, CHP’nin 
isteği doğrultusunda karar verir ise;

  Kariyer Basamakları Sınavı yine yapılacak.
  20 yıl ve üzeri kıdemi olan öğretmenlerin mağduriyeti devam edecek.
  Eğitimcilere yönelik şiddetin önlenmesi için yasal düzenleme hayata ge-

çirilmemiş olacak.
AYM, 2008 yılında verdiği kararla öğretmenlerimizin 16 yıl mağduriyetine 

neden olmuştu. Dileriz benzeri bir durumla karşılaşmayız.
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Türk Eğitim Sen İlçe Temsilci-
leri Eğitim ve İstişare Toplantısı, 
“Türkiye Yüzyılı Eğitimle İnşa Edi-
lecek” temasıyla 28-30.11.2024 
tarihleri arasında Antalya’da ya-
pıldı. 

Toplantıda Genel Başkanımız 
Talip Geylan, Genel Başkan Yar-
dımcılarımız, İLKSAN Yönetim 
Kurulu Başkanı İsa Barış ve ilçe 
temsilcileri hazır bulundu.

Enflasyon farkı maaşlara ay-
lık olarak yansıtılmalıdır.
Toplantının açılış konuşmasını 

Genel Başkanımız Talip Geylan 
yaptı. Kamu çalışanlarının üc-
retlerinin yetersizliğine dikkat 
çeken Geylan şunları kaydetti: 
“2025 yılı vergi ve harçlarda ye-
niden değerleme oranları yüzde 
43.93 oldu. Hükümetin orta va-
deli programda 2025 yılı itiba-
riyle hedeflediği enflasyon oranı 
yüzde 17.2’dir. Son toplu sözleş-
mede sözde yetkili konfederas-
yonla hükümetin anlaştığı 2025 
yılı memur ve emekli maaş artış 
oranı ise ilk 6 ay yüzde 6, ikinci 
altı ay yüzde 5’tir. Görüldüğü 
üzere belki de çok uzun yıllardan 
beri ilk kez hedeflenen enflasyo-
nun altında memur maaş artışıy-
la karşı karşıya kalıyoruz. Bunun 
ayıbı sadece hükümete değil, 
yetkili konfederasyona da yeter 
diye düşünüyorum.” Genel Baş-
kanımız Geylan, sözlerini şöyle 
sürdürdü: “Türkiye Kamu Sen’in 
yaptığı araştırmaya göre son bir 
yılda gıdadaki artış oranı yüzde 
240’tır. Şayet hükümet, ‘memur 
ve emekliyi enflasyona ezdirmi-
yorum’ iddiasının altını doldur-
mak istiyorsa, enflasyon farkının 
yanı sıra refah payı da vermelidir. 
Ayrıca enflasyon farkı aylık olarak 
maaşlarına yansıtılmalıdır.”

Birinci dereceye inmiş tüm 
kamu çalışanlarının ek gös-
tergeleri 3600’e çıkarılsın!
Birinci dereceye inmiş tüm 

kamu çalışanlarının ek göster-
gelerinin 3600’e çıkarılmasını 
isteyen Geylan sözlerini şöyle 
sürdürdü: “Bu talep aslında ge-
çen yıl yapılan Cumhurbaşkan-
lığı seçimlerinden önce hem 
Sayın Cumhurbaşkanı’nın hem 
de dönemin Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanı Sayın Vedat 
Bilgin’in vaadidir. Şimdi gereği 
yerine getirilmelidir. Şu anekdo-
tu da paylaşmak istiyorum: Son 
yapılan toplu sözleşmede sözde 
yetkili, beceriksiz sendikanın ma-
rifetiyle aslında hükümete zaman 
kazandırıldı. Mutabakat metinin-
de, ‘Birinci dereceye inmiş kamu 
çalışanlarının ek göstergelerinin 
3600’e yükseltilmesi hususun-
da yetkili sendika ile hükümet 
arasında çalışma yapılması….’ 
şeklinde ifade yer aldı. Şayet 
mutabakat metninde, ‘Birinci 
dereceye inmiş kamu çalışanla-
rının ek göstergeleri 3600’dür’ 
denilseydi, 1 Ocak 2024 tarihi 
itibariyle karar hayata geçirilmiş 
olacaktı. Çünkü toplu sözleşme 
hükümleri kanun hüviyetindedir. 
Yeni bir kanun çıkarılmasına ge-
rek yoktur. Peki hepimizin bildiği 
bu basit gerçeği yetkili konfede-
rasyon bilmiyor mu? Elbette bi-
liyor ama görevi hükümete yani 
işverene zaman kazandırmak. 
Her zaman söylüyoruz; sözde 
yetkili konfederasyon çalışanlar 
adına değil, hükümet adına ma-
saya oturuyor. Bunun adı fason 
sendikacılıktır.”

Yardımcı Hizmetler Sınıfının 
eğitimlerine ve yaptıkları fiili 
işe göre kadro intibakları ya-
pılmalıdır.
Genel Başkanımız Talip Gey-

lan, Yardımcı Hizmetler Sınıfı 
çalışanlarının bir defaya mahsus 
eğitimlerine ve yaptıkları fiili işe 
göre kadro intibaklarının yapıla-
rak, Genel İdare Hizmetleri Sı-
nıfına alınmasını istedi. Geylan, 
bunun bütçeye ek külfet getir-
meyeceğini de belirtti. 

Vergi dilimi yüzde 15’e sabit-
lensin.
Tüm kamu çalışanlarının vergi 

diliminin yüzde 15’e sabitlenme-
sini talep eden Geylan, “Vergide 

esas olan; az kazanandan az, çok 
kazanandan çok vergi alınması-
dır. Ancak bizim ülkemizde ade-
ta vergi şampiyonu memurları-
mızdır. Çünkü memurların maaşı 
cebine girmeden bordrodan ke-
silir ve memurlar vergilerini öder. 
Bu nedenle tüm kamu çalışanları 
yüzde 15’lik vergi dilimine sabit-
lenmelidir” ifadelerini kullandı. 

Bütün ilave ödemelerin emek-
lilik kesintisine dahil edilmesi 
gerektiğini belirten Geylan, 
“Böylece hem emeklilik ikrami-
yesinde hem de emekli maaşın-
da tatmin edici artış gerçekleşe-
cektir” dedi. 

Toplantının ikinci gününde 
Eğitimci Ali Mutlu “Kamusal Ya-
şamda Protokol ve Davranış Ku-
ralları” konulu bir seminer verdi. 
Ardından Genel Başkan Yar-
dımcılarımız Selahattin Dolgun, 
Orhan Kütük ve Erhan Bayram 
yönetiminde İlçe Temsilcileri İs-
tişare Toplantısı gerçekleştirildi. 
İstişare Toplantısı Genel Baş-
kan’ın kapanış konuşmasının ar-
dından sona erdi.

REFAH PAYI KALICI HALE GETİRİLMELİDİR
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Genel Başkanımız Talip Gey-
lan, Genel Başkan Yardımcımız 
Selahattin Dolgun ile birlikte  13-
14 Aralık 2024 tarihlerinde Ordu 
ve Trabzon’da bir dizi ziyarette 
bulundu.

Genel Başkanımız Talip Gey-
lan ve Genel Başkan Yardımcı-
mız Selahattin Dolgun ilk ola-
rak Ordu İl Milli Eğitim Müdürü 
Mehmet Fatih Vargeloğlu’nu 
ziyaret ederek,  eğitim ve eğitim 
çalışanlarına yönelik görüş alış-
verişinde bulundu. Daha sonra 
Geylan ve beraberindeki heyet, 
Ordu Şubemizin yeni hizmet 
binasının açılışını gerçekleştir-
di. Aynı gün Geylan ve Dolgun, 
Ordu Şube Başkanlığı’nın düzen-
lediği Türkü Gecesi’ne katıldı. 
Ertesi gün Trabzon’a geçen Gey-
lan ve beraberindekiler Trabzon 
1 No’lu Şubemizin yeni hizmet 
binasının açılışını gerçekleştirdi. 
Genel Başkanımız Talip Geylan 
ve Genel Başkan Yardımcımız 
Selahattin Dolgun, Trabzon Şu-
belerimizin düzenlediği istişare 
toplantısına da katıldı. Toplantı-
da ilçe, üniversite ve işyeri tem-
silcileri hazır bulundu.

Öğretmenlerimizin    haklı 
tepkilerini görünce bundan 
prim elde etmek istediler.
Toplantıda bir konuşma yapan 

Genel Başkanımız Talip Geylan, 
ÖMK ile ilgili açıklamalar yapa-
rak, öğretmenlik mesleğine yasal 
bir statü kazandıran, mesleğin 
saygınlığını, itibarını artıran, ko-
ruyan, geliştiren bir Öğretmenlik 
Meslek Kanunu talebiyle, süreci 
başından beri desteklediklerini 
ifade eti. 

ÖMK Meclis’e getirildiğin-
de çok fazla eksikleri olduğunu 
kaydeden Genel Başkan Gey-
lan, “Bunun da farkında olarak 
hareket edip, eksiklerin gideril-

mesi noktasında büyük müca-
deleler verdik. ÖMK sürecine 
Türk Eğitim-Sen’den başka tam 
anlamıyla kimse sahip çıkmadı. 
O dönemde kulağının üstüne 
yatanlar 2022 Haziran ayından 
itibaren öğretmenlerimizin haklı 
tepkilerini görünce bundan prim 
elde ederek,  tarlada izi olmadan 
hasattan faydalanmaya çalıştılar. 
Çünkü Türkiye’de seçim süreci 
başlamıştı. 1 milyonu aşan öğret-
men kitlesini ilgilendiren bu sü-
reç maalesef seçim aşamasında 
birilerinin hedef ve emellerine 
meze yapılmak istendi. O zaman 
söyledik: ÖMK’nın çıkarılmış ol-
ması olumlu bir adımdır, bir ka-
zanımdır. Ama kanunun içi boş. 

Bu kanunun içinin doldurulma-
sı anlamında ise Türk Eğitim-Sen 
olarak gayretlerimiz sürdü. Niha-
yetinde haziran ayında Meclis’e 
getirilen ÖMK’da birtakım kaza-
nımlar elde edildi” diye konuştu. 

Allah’tan Hükümet birtakım 
sendikaların aklına uyarak 
teklifi geri çekmedi.
Geylan sözlerini şöyle sürdür-

dü: “Bilindiği gibi haziran ayında 
birtakım sendikalar ‘ÖMK TEK-
LİFİ GERİ ÇEKİLSİN’ diyerek, 
TBMM önünde eylem yaptılar.  
Allah’tan Hükümet birtakım sen-
dikaların aklına uyarak, teklifi 
geri çekmedi. Teklif geri çekilmiş 
olsaydı üç önemli kazanım heba 
olacaktı.

Bilindiği gibi Cumhuriyet Halk 
Partisi, Öğretmenlik Mesleği 
Kanunu’nun bazı maddelerinin 
iptali için dava açtı. O teklifin 
mutfağında da  bir sendika var. 
Bir sendika kazanımların durdu-
rulmasına nasıl destek olabilir? 
Eğer AYM, CHP’nin isteği doğ-
rultusunda karar verir ise;

 Kariyer Basamakları Sınavı 
yine yapılacak.

  20 yıl ve üzeri kıdemi olan 
öğretmenlerin mağduriyeti de-
vam edecek.

   Eğitimcilere yönelik şidde-
tin önlenmesi için yasal düzenle-
me hayata geçirilmemiş olacak.

Çalışmadan, üretmeden, ön-
görüsüz bir şekilde sendikacılık 
yapılamaz! 

Kanunun içerisindeki eksik-
likleri sıralayan Genel Baş-
kanımız Talip Geylan şunları 
kaydetti:
   5 yıl hizmeti olanlar uzman, 5 

yıllık uzman öğretmenler başöğ-
retmen olarak değerlendirilmeli,

  Uzman ve başöğretmenlik 
tazminatları emekliliğe yansıtıl-
malı,

  Başarıyı esas alan bir ödül 
sistemi yasal bir zemine kavuştu-
rulmalı,

  Sözleşmeli öğretmenlik uy-
gulamasına son verilmeli ve öğ-
retmenler sadece kadrolu istih-
dam edilmeli,

  Bir ila iki asgari ücret tuta-
rında Zorunlu Hizmet Tazminatı 
uygulaması hayata geçirilmeli,

 Yönetici kadrolarında çalı-
şanların ekonomik koşulları iyi-
leştirilmeli ve yönetici atama sis-
temi olmalı,

   Maaş karşılığı dersler 15 saa-
te eşitlenmeli,

  Öğretmenlerin itibarı artırıl-
malı. Bu hususlarda ısrarlı müca-
delemiz sürecektir.

TARLADA İZİ OLMAYANIN HARMANDA YÜZÜ OLMAZ!

TÜRK EĞİTİM-SENTürkiye’nin Sendikası
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Türk Eğitim Sen Kadın Ko-
misyonları Eğitim ve İstişare 
Toplantısı, “Türkiye Yüzyılı Eği-
timle İnşa Edilecek” temasıyla 
05-08.12.2024 tarihinde Antal-
ya’da gerçekleştirildi.

Toplantıya, Genel Başkanımız 
Talip Geylan ve eşi Havva Gey-
lan,  Genel Başkan Yardımcıları-
mız, Merkez Kadın Komisyonu 
Genel Koordinatörü Serap Gül, 
Merkez Kadın Komisyonu üye-
leri ile şube kadın komisyonları 
katıldı.

Gül: Kadınlarımızın sendika-
mıza emeği çok.
Toplantının açılış konuşma-

sını Merkez Kadın Komisyonu 
Genel Koordinatörümüz Serap 
Gül yaptı. Depremde şehit dü-
şen kadın öğretmenlere bir kez 
daha Allah’tan rahmet dileyen 
Gül, “Kadınlarımızın sendikamı-
za emeği çok. Hepinizden Allah 
razı olsun. Bir de mücadelemiz-
de her zaman yanımızda olmuş 
Hakkın rahmetine kavuşmuş ka-
dın üyelerimiz var. Özellikle Kah-
ramanmaraş depreminde başta 
Melek başkanımız olmak üzere 
depremde kaybettiğimiz bütün 
eğitim çalışanlarımız ve canla-
rımıza Allah’tan rahmet diliyor, 
onları minnetle anıyorum” dedi.

Geylan: Atatürk, son çağda 
yüce Rabbimizin Türk milletine 
bir lütfudur.
Daha sonra kürsüye gelen 

Genel Başkanımız Talip Geylan, 
Türk kadınına seçme ve seçilme 
hakkının verilişinin 90. yıl dönü-
mü kutladı. Geylan, “5 Aralık 
1934’te Anayasa değişikliği yapı-
larak, Türk kadınlarına milletve-
kili seçme ve seçilme hakkı veril-

di. Bu hakka kadınlar, Fransa’da 
1944’te, İtalya’da 1945’te, Yu-
nanistan’da 1952’de, Belçika’da 
1960’ta, İsviçre’de 1974’te sahip 
olurken, Büyük Atatürk kadınla-
rımıza bu ülkelerden çok daha 
önce seçme ve seçilme hakkı 
verdi. Atatürk, çağlar ötesini gö-
rebilen büyük bir lider idi. Öngö-
rüye bakar mısınız? Atatürk, son 
çağda yüce Rabbimizin Türk mil-
letine bir hediyesi, bir lütfudur. 
Bir kez daha Büyük Atatürk’ü 
rahmet, minnet ve Fatiha’larla 
anıyoruz.” şeklinde konuştu.

Geylan: 24 Kasım’ı asla pas 
geçmeyeceğiz!
Atatürk’e alerjisi olanları sert 

bir dille eleştiren Genel Başkan 
Talip Geylan, “24 Kasım, Devle-
timizin kurucusu aziz Atatürk’e 
Başöğretmenlik ünvanının veril-
diği tarihtir. Türk Eğitim Sen ola-
rak her 24 Kasım Öğretmenler 
Günü’nü işte bu şuur ve gururla 
kutlarız. Türkiye sevdalısı öğret-
menler olarak 24 Kasım’ı asla pas 
geçmeyeceğiz! 

Ancak şunu da belirtmeden 
olmaz: Yüz binlerce eğitimci 
üyesi bulunan bir sendikanın 
Öğretmenler Günü mesajında 
Atatürk’ün adı geçmiyor. Şaşır-
dık mı? Hayır! Her milli bayramda 
aynı şeyleri görüyoruz. 30 Ağus-
tos Zafer Bayramı’nı başkomuta-
nın adını anmadan güya kutladı-
lar. Cumhuriyetimizin kurucusu 
ve ilk Cumhurbaşkanımızın adını 
anmadan güya Cumhuriyet Bay-
ramı’nı kutladılar. TBMM kurucu 
başkanının adını anmadan 23 
Nisan’ı kutladılar. Öylesine onu-
lamaz Atatürk alerjileri var ki! Al-
lah ıslah etsin. Bu sendikanın yüz 
binlerce üyesinin de temel kıy-
metler noktasında bizden farklı 
düşünmediğini biliyorum! Ama 
halen bu virüs yapıya üye olarak 
güç vermelerini de anlamış deği-
lim!” diye konuştu. 

Geylan: Birilerinin sapıklıkla-
rını; dinimiz  üzerinden nor-
malleştirilmesi kadar çirkin 
bir olay yok!
Sadece 2024 yılında 339 ka-

dın cinayeti işlendiğini söyleyen 
Genel Başkan Geylan, “ ‘Cennet 

anaların ayağının altında’ itika-
dına sahip bir toplumda kadın 
cinayetlerinin yaşanması büyük 
bir ayıptır. Bu ayıptan kurtulma-
nın yolu ise ceza hukukunda cay-
dırıcı, etkili, ibret ve emsal teşkil 
edici düzenlemelerin yapılma-
sından geçmektedir” dedi. 

Çocuk evliliklere yönelik açık-
lamalar da yapan Geylan, “Bu 

durum da çok çirkin! Özellikle 
bunu birtakım itikadi gerekçe-
lere dayandırarak savunmak iki 
kere çirkin! Birilerinin sapıklıkla-
rını; dinimiz, inançlarımız değer-
lerimiz üzerinden normalleşti-
rilmesi kadar çirkin bir olay yok! 
Hepsini lanetle kınıyorum” diye 
konuştu.

VARLIĞINI TÜRK MİLLETİNİN VARLIĞINA ADAYAN
KADINLARIMIZA TEŞEKKÜR EDİYORUZ
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Güvenlik soruşturmaları hız-
la tamamlanmalıdır.
20 bin öğretmen atama so-

nuçlarının 23 Kasım tarihinde 
açıklandığını söyleyen Geylan, 
buna rağmen güvenlik soruştur-
maları nedeniyle öğretmenlerin 
hala göreve başlatılmadığına 
dikkat çekti. Güvenlik soruştur-
malarının hızla tamamlanmasını 
isteyen Geylan, “Bu süreç ocak 
ayında nihayete erdirilmelidir”-
dedi.

İlk 20 bine girerek atanma-
ya hak kazanmış ancak mü-
lakatlar neticesinde elenmiş 
arkadaşlarımıza ilave atan-
ma hakkı verilmelidir.
20 bin öğretmen atamasında 

gerçekleştirilen mülakat usulünü 
eleştiren Geylan, “Bir kısım öğ-
retmen arkadaşımız KPSS’de ter 
dökerek ilk 20 binde yer aldığı 
halde atanamadı, kapsam dışı 
kaldı. Mülakat komisyonlarında 
torpil yapıldı demiyorum ama 
mülakat komisyonu üyeleri farklı 
takdir hakkı kullandığı için öğret-
men adaylarına farklı puanlar ve-
rildi ve sapmalar bir kısım arka-
daşımızı kapsam dışı bıraktı. Bu 
noktada Türk Eğitim Sen olarak 
KPSS sonucuna göre ilk 20 bine 

girerek atanmaya hak kazanmış 
ancak mülakatlar neticesinde 
elenmiş arkadaşlarımıza mutlaka 
ilave atanma hakkı verilmesini 
istiyoruz. Bu öğretmenlerimizin 
emeğine yazıktır, onların hayal-
lerini öldürmeye kimsenin hakkı 
yoktur. Milli Eğitim Bakanlığı’na 
çağrımız; hükümet nezdinde ge-
rekli girişimlerde bulunması ve 
mağdur olan bu kardeşlerimizin 
atanması için çok hızlı bir şekilde 
süreci başlatmasıdır. Değil 1.100 
kişi, sıralaması değişen bir kişi 
bile olsa bu, kul hakkıdır. Bakınız; 
Allahü Teâlâ kul hakkını affetme 

yetkisini kendisine bile almamış-
tır. Allah’ın dahi üstüne almadığı 
kul hakkından ne yazık ki kork-
muyorlar” diye konuştu. Gey-
lan ayrıca mülakatın kamunun 
her kademesinden çıkarılmasını 
isteyerek, “Mülakata yönelik ül-
kemizin çok acı tecrübeleri var. 
Hatırlarsanız; örneğin 2014-2018 
arasında tüm yönetici atamaları 
mülakatlar marifetiyle yürütüldü, 
çekirdek çitler gibi kul hakkı yen-
di. Bu nedenle mülakat uygula-
masına son verilmeli; ilk atama-
larda, görevde yükselmelerde, 
yönetici atamalarında sadece 

yazılı sınav başarısı dikkate alın-
malıdır. dedi.

Alan değişikliği takvime 
bağlanmalıdır.
Öğretmenlerimizden alan 

değişikliğine bağlı atama yapıl-
ması yönünde talep geldiğini 
bildiren Geylan, Türk Eğitim Sen 
olarak MEB’e yazılı başvuruda 
bulunduklarını, alan değişikli-
ğine bağlı atama işlemlerinin 
branş sınırlaması olmaksızın, her 
yıl belirli bir ayda düzenli olarak 
yapılması yönünde yönetmelik-
te düzenleme yapılması ve 2024 
yılı içerisinde tüm kontenjanlar 
duyuruya çıkarılarak alan deği-
şikliğine bağlı atama işlemleri-
nin yapılmasını talep ettiklerini 
söyledi. 

Şu ana kadar takvimin yayın-
lanmamasını eleştiren Geylan, 
“Öğretmenlerimiz eğitimini 
tamamladığı ve daha faydalı 
olacağı alanda görevini ifa et-
mek istiyor. Bu talebin önünde 
durmayalım. Alan değişikliği 
talebinin yerine getirilmesi, öğ-
retmenlerimizi sadece mutmain 
etmekle kalmayacak, eğitimde 
verimi de artıracaktır.” diye ko-
nuştu.

MÜLAKATTA ELENEN ARKADAŞLARIMIZA
İLAVE ATANMA HAKKI VERİLSİN!

Türk Eğitim Sen Genel Başkanı Talip Geylan, Bengü Türk Tv’de “Söz Hakkı” programına katılarak, 
eğitim gündemine dair önemli açıklamalar yaptı.
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Bilindiği gibi Öğretmenlik 
Meslek Kanunu 2018 yılından  bu 
tarafa eğitimcilerin gündemini 
meşgul etmektedir. Öğretmen-
lik mesleğinin kariyer basamak-
larına ayrılması ise 2005 yılından 
beri mevzuatta yer almaktadır.

Türk Eğitim-Sen olarak açtı-
ğımız davalar, yaptığımız açıkla-
malar ile bu sürecin sağlıklı bir 
şekilde yürütülmesi ve öğret-
menlerin lehine sonuçlanması 
için mücadele verdik, vermeye 
devam ediyoruz.

Meslek Kanunu’nda yapılan 
son değişiklikle;
1- Yazılı sınavın kaldırılması,
2- Eğitimcilere yönelik şidde-

tin önlenmesi için yasal düzenle-
me yapılması,

3- 20 yıl ve üzeri kıdemi olan 
öğretmenlerin uzman öğret-
menlikte bekleme şartı olmadan 
başöğretmen olması sendikamı-
zın gayretleri ve ısrarları sonu-
cuyla gerçekleşmiştir.

 

Kanuni düzenlemenin yapıl-
ması ile yetinmeyip, yönetmelik 
hazırlıklarında da MEB yetkilileri 
ile görüşmeler yaparak, özellikle 
hizmet süresi hesabında sayıl-
ması gereken süreler hususunda 
görüşlerimizi ilettik. 

Yayınlanan  yönetmelikte;
1- Adaylık öğretmenlik
2- Asker öğretmenlik
3-Bakanlığın öğretmen harici 
yönetim kademelerinde geçen 
süreler

4- Sözleşmeli öğretmenlik
5- Ücretli öğretmenlik
6-Özel öğretim kurumlarında 
öğretmen ve uzman öğretici  
olarak geçen süreler
7- Vekil öğretmenlik
8-PİKTES kapsamında öğret-
menlikte geçen sürelerin, kari-
yer basamakları için öngörülen 
sürelerin hesabından sayılması 
yerinde olmuştur.

Bununla birlikte özellikle ifade 
etmemize rağmen  üniversiteler 

bünyesinde okutman, araştırma 
görevlisi, Dr. Öğretim Üyesi, Öğ-
retim Görevlisi gibi kadrolarda 
yapılan görevlerin de süreden 
sayılması gerekmektedir.

Ücretli öğretmenlikte geçen 
sürelerin hesabında fiilen öğret-
menlik yapılan sürelerin tamamı 
yerine, sigorta ödemesi üzerin-
den yapılması yersiz ve haksız 
olmuştur.

Ayrıca ücretsiz izinde geçen 
tüm sürelerin bu hesaba katıl-
ması gerekirken, kısıtlama getiril-
miştir. Bazı izinler sayılırken, öze-
likle doğum sonrası ücretsiz izin 
hakkı ile yurt dışı eğitim izin hak-
kının da yer aldığı 657 DMK’nın 
108. maddesinin kapsam dışı 
tutulması yönetmeliğin eksikliği 
olarak değerlendirilmelidir.

Bütün bunlara rağmen büyük 
oranda beklentiyi karşılayacak 
ve 300 bin öğretmene ilave öde-
me sağlayacak bu düzenlemenin 
yürürlüğe girmesi son derece 
olumludur.

ÖMK YÖNETMELİĞİ HAKKINDA DEĞERLENDİRME
21 Aralık 2024 tarihli 32759 sayılı Resmi Gazete’de yayınlanan Aday Öğretmenlik 
ve Öğretmenlik Mesleği Kariyer Basamakları Yönetmeliği hakkında sendikamızın 

değerlendirmeleri şu şekildedir.

Tokat’ın Niksar ilçesinde Halk 
Eğitim Merkezi Müdürü Şakir 
Bolat’ın, “Halep’ten gelenler 
geri dönüyor. Artık Selanik’ten 
gelenler de geri dönsün” pay-
laşımını kendi sosyal medya he-
sabında paylaşmasının ardından 
Tokat İl Milli Eğitim Müdürlüğü, 
Bolat hakkında idari soruştur-
ma başlattı ve Bolat’ı görevden 
uzaklaştırıldı.

Konuyla ilgili açıklama yapan 
Genel Başkanımız Talip Geylan, 
şunları kaydetti: “1739 Sayılı Milli   
Eğitim Temel Kanunu’nun Türk 
Milli Eğitiminin Genel Amaçları 
başlıklı maddesinin birinci fıkrası 
şu şekildedir: 

Türk Milli Eğitiminin genel 
amacı, Türk Milletinin bütün fert-
lerini, Atatürk inkılap ve ilkeleri-
ne ve Anayasada ifadesini bulan 
Atatürk milliyetçiliğine bağlı; 
Türk Milletinin milli, ahlaki, insa-
ni, manevi ve kültürel değerleri-

ni benimseyen, koruyan ve ge-
liştiren; ailesini, vatanını, milletini 
seven ve daima yüceltmeye ça-
lışan, insan haklarına ve Anaya-
sanın başlangıcındaki temel il-
kelere dayanan demokratik, laik 
ve sosyal bir hukuk Devleti olan 

Türkiye Cumhuriyetine karşı gö-
rev ve sorumluluklarını bilen ve 
bunları davranış haline getirmiş 
yurttaşlar olarak yetiştirmek.

Bu hedef ve ilkeleri benim-
semeyen, Anayasamızda ifade 
edilen temel değerlerimiz ve 
başta Devletimizin kurucusu 
Atatürk olmak üzere milletimi-
zin ortak kıymetlerine husumet 
besleyen ‘tiplere’ çocuklarımız 
ve eğitimimiz emanet edilemez!

Tokat İl Milli Eğitim Müdürlü-
ğü’nün ve MEB’in soruşturma 
sürecini ibret teşkil edilecek 
şekilde nihayete erdirmesi tüm 
eğitim çalışanlarının beklentisi-
dir.”

ORTAK KIYMETLERİMİZE HUSUMET BESLEYENLERE
ÇOCUKLARIMIZ EMANET EDİLEMEZ!
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Irak’taki Türkmen gençlerin geleceğe hazırlanmasına yönelik “Türkçe Öğretim Projesi” düzenlendi.

2025 YILI BÜTÇESİNDEN BEKLENTİLERİMİZ
Türkiye Kamu-Sen, “2024 Yılı 

Değerlendirme ve 2025 Yılı Büt-
çesine İlişkin Beklentiler” konulu 
toplantı gerçekleştirdi. Toplan-
tıda, Türkiye Kamu Sen Genel 
Başkanı Önder Kahveci başta ol-
mak üzere sendikalarımızın Ge-
nel Başkanları da hazır bulundu.

Ek zam ve refah payı mutlaka 
verilmelidir.
Türkiye Kamu Sen Genel 

Başkanı Önder Kahveci konuş-
masında; bütçe görüşmeleri-
nin yalnızca planlanan rakamlar 
üzerinden değil, aynı zamanda 
gerçekleşen rakamlar üzerinden 
de değerlendirilmesi gerektiği-
ne inandıklarını söyleyerek, “Bu 
çerçevede, memur ve emekliler 
için en azından kamu alacakla-
rına uygulanan %43,93 oranına 
eşit bir zam oranı belirlenmelidir. 
Bu şekilde adalet sağlanmış ola-
caktır. Ayrıca, ekonomik zorluk-

lar içinde çalışanlarımızın yaşam 
standartlarının korunabilmesi 
adına atılması gereken birkaç 
önemli adım daha vardır: 

Kamu çalışanlarına, geçmiş 
dönemde yaşanan kayıpların te-
lafisi için ek zam yapılmalıdır. 

Kamu çalışanları ve emeklile-
rin alım gücünün yükseltilmesi 
için refah payı verilmelidir. 

TBMM’den beklentimiz; ma-
aşları enflasyon karşısında sü-
rekli eriyen kamu çalışanları için 
adaletin tecelli etmesi, memur 

ve emeklilerimizin bütçelerinde 
oluşacak yükün hafifletilmesi yö-
nünde karar almasıdır” dedi.

Enflasyon farkının bir zam ol-
madığına vurgu yapan Kahveci, 
“Enflasyon farkı memurlara ve 
emeklilere sıfır zam verildiğinin 
tescilidir. Türkiye ekonomisinin 
üçüncü çeyrekte %2,1 büyüdü-
ğü açıklanmıştır. Türkiye eko-
nomisi son 17 çeyrektir aralıksız 
büyümektedir. Buna rağmen 
memurun ekonomisi sürek-
li küçülmekte, enflasyon farkı 
ödemesi maaş zammı gibi yan-
sıtılarak, kamuoyunda yanlış bir 
algı oluşturulmaktadır. Biz bu 
doğrultuda Türkiye Kamu-Sen 
olarak, kamu çalışanlarının ya-
şam standartlarının korunması 
ve iyileştirilmesi için memur ve 
emeklilere bütçeden hak ettik-
leri payın verilmesini istiyoruz” 
diye konuştu.  

TÜRKÇE ÖĞRETİM PROJESİ BAŞLADI

Türk Eğitim Sen, Ankara Yıl-
dırım Beyazıt Üniversitesi ve 
Türkmeneli Öğrenci ve Gençler 
Birliği’nin birlikte yürüttüğü Ülkü 
Ocakları Eğitim ve Kültür Vak-
fı’nın desteklediği projenin açılış 
programı, 04.12.2024 tarihinde 
çevrim içi olarak yapıldı.

Projenin açılış programında 
Türk Eğitim Sen Genel Merkezi 

adına Genel Başkan Yardımcı-
mız Cengiz Kocakaplan, Ankara 
Yıldırım Beyazıt Üniversitesi Dil 
Eğitimi Uygulama ve Araştırma 
Merkezi Müdür Yardımcısı Doç. 
Dr. Latif İltar ile Türkmeneli Ülkü 
Ocakları Başkanı ve Türkmeneli 
Öğrenci ve Gençler Birliği Baş-
kanı Murat İmadeddin konuşma 
yaparak; projenin amacı ve kap-
samı hakkında değerlendirme-

lerde bulundu. Açılış programı-
na Irak’ta yaşayan ve öğrenim 
gören çok sayıda öğrenci katıldı.

Irak’taki Türkmen gençlerin 
eğitim seviyelerinin artırıl-
ması bu topluluğun gelecek-
teki liderlerini yetiştirmek 
için bir zorunluluktur.
Bir konuşma yapan Genel 

Başkan Yardımcımız Cengiz 
Kocakaplan; projenin, sadece 
bir eğitim programı değil, aynı 
zamanda Irak Türkmenlerinin, 
Kerkük Türklüğünün varlığını, 
gücünü, gelecekteki önemini 
koruma ve geliştirme yolunda 
atılmış önemli bir adım olduğu-
nu söyledi.

Son yıllarda yaşanan istik-
rarsızlıklar ve zorlukların, Türk-
menlerin eğitim olanaklarına 
erişimini kısıtladığını ve bu alan-
da büyük bir sıkıntı yarattığını 
bildiren Kocakaplan, Irak’taki 
Türkmen gençlerin eğitim se-
viyelerinin artırılması ve onlara 
dünya standartlarında fırsatlar 

sunulmasının, bu topluluğun ge-
lecekteki liderlerini yetiştirmek 
için bir zorunluluk olduğuna vur-
gu yaptı. 

Bu proje sadece eğitim de-
ğil, aynı zamanda kültür, 
kimlik ve gelecek inşası an-
lamına gelmektedir.
Bu projenin çok kıymetli bir 

çalışmanın ürünü olarak karşımı-
za çıktığını kaydeden Kocakap-
lan, “Türkçe yeterlik sınavlarına 
hazırlık kursları ve diğer eğitim 
destekleri sayesinde genç kar-
deşlerimiz, C1 seviyesinde Türk-
çe bilme yeterliliğine ulaşacak, 
YTB tarafından Türkiye Bursları 
ön yeterliliğine ulaşarak, Türki-
ye’de burslu olarak üniversite 
okuma, lisansüstü eğitim ve 
TUIS gibi alanlarda çalışmalar 
yapmaya hak kazanacaklardır. 
Bu, sadece eğitim değil, aynı 
zamanda bir kültür, kimlik ve ge-
lecek inşası anlamına gelmekte-
dir” diye konuştu. Açılış progra-
mından sonra ise ilk ders yapıldı.
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Genel Başkan Yardımcımız ilk 
olarak Afyonkarahisar’da okul/
kurum ziyaretlerinde bulunarak, 
eğitim çalışanları ile bir araya 
geldi. 

Daha sonra Dolgun, Afyon-
karahisar Şube Başkanı Muhtar 
Demirci ve şube yönetim kurulu 
üyeleri ile birlikte Afyon Kocate-
pe Üniversitesi Rektörü Mehmet 
Karakaş’ı ziyaret etti. Dolgun zi-
yarette, üniversite çalışanlarının 
sorunları hakkında istişarelerde 
bulundu. Dolgun daha sonra Af-
yonkarahisar Şubesi’nin teşkilat 
toplantısına katıldı.

Afyonkarahisar’ın ardından Kü-
tahya’ya geçen Dolgun, Kütahya 
Şube Başkanı Mehmet Altunok 
ve şube yönetim kurulu üyele-
ri ile birlikte Yavuz Sultan Selim 
Özel Eğitim Uygulama Okulu’nu 
ziyaret ederek, eğitim çalışanları 
ile bir araya geldi. Kütahya İl Milli 
Eğitim Müdürü Hasan Başyiğit’i 
ziyaret eden Dolgun, eğitim ça-
lışanlarının beklenti ve talepleri 
üzerine istişarelerde bulundu. 
Dolgun, Kütahya Şubesi’nin dü-
zenlediği istişare toplantısına da 
katıldı.

Kamu çalışanlarının ve emek-
lilerin umudu kırılmasın. Re-
fah payı verilsin, enflasyon 
farkı maaşlara aylık olarak 
yansıtılsın!

Toplantılarda bir konuşma ya-
pan Genel Başkan Yardımcımız 
Selahattin Dolgun, enflasyon 
farkının aylık olarak maaşlara 
yansıtılmasını isteyerek, “Bir ta-
rafta hayat pahalılığı, diğer taraf-
ta günden güne eriyen maaşlar, 
kamu çalışanlarını ve emeklileri 
ekonomik bir açmaza sürükle-
mektedir. Eğer bu ekonomik 
çıkmaz için tedbir alınmazsa tari-
hinde ilk defa memur ve emek-
liler devletimizin hedeflediği 
enflasyonun altında maaş zammı 
alacaklar. 2023 yılında gerçek-
leştirilen toplu sözleşme görüş-
melerinin ardından memur ve 
emekli maaşlarına 2025 yılı Ocak 
ayında %6’lık zam yapılacak. Bu 
artış, kamu çalışanları ve emek-
lilerimizin umudunu kırmaktadır. 
Oysaki, 2025 yılında kamu, kendi 
alacaklarına %43,93 zam yapma-
yı kararlaştırmıştır. Kendi alacak-
larını %43,93 artırırken, memur 
ve emekliye vereceği zammı 
%6 artırmak doğru değildir. 
Beklentimiz, maaşları enflasyon 
karşısında sürekli eriyen kamu 
çalışanları için adaletin tecelli et-
mesi,  memur ve emeklilerimizin 
bütçelerinde oluşacak yükün ha-
fifletilmesidir. Bu da ancak  refah 
payının verilmesi, enflasyon far-
kının maaşlara aylık olarak yan-
sıtılması ile mümkün olacaktır” 
diye konuştu.

KAMU ÇALIŞANLARI
EKONOMİK AÇMAZA SÜRÜKLENMESİN
Genel Başkan Yardımcımız Selahattin Dolgun, 
18-19 Aralık 2024 tarihinde Afyonkarahisar 
ve Kütahya’da bir dizi temaslarda bulundu.

www.turkegitimsen.org.tr
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Kocakaplan; Kocaeli 1 No’lu 
ve Kocaeli 2 No’lu Şubelerimizin 
ayrı ayrı düzenlediği istişare top-
lantılarına katıldı. Toplantılarda 
şubelerin yönetim kurulu üyele-
ri, ilçe ve üniversite temsilcileri 
ile şube kadın komisyonlarının 
katılımıyla istişare toplantısı ger-
çekleştirdi. 

Gebze Teknik Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Sayın Hacı Ali 
Mantar’ı da makamında ziyaret 
eden Kocakaplan, Sakarya’da 
şubemizin yetkili kurulları ve ilçe 
temsilcileri ile teşkilat buluşması 
toplantısı gerçekleştirdi. 

Kocakaplan daha sonra Düz-
ce ve Bolu Şube Başkanlığımızı 
da ziyaret ederek, istişarelerde 
bulundu. 

Mülakata hayır!
Mülakatın kamunun her kade-

mesinden çıkarılmasını isteyen 
Kocakaplan, “Çünkü mülakatın 
hiçbir makul gerekçesi olamaz! 
Bu uygulama; yerel çetelerin, 
paralel yapılanmaların ekmeği-
ne yağ sürmekte, eğitim çalı-
şanlarını ayrıştırmaktadır. Ada-
letsizliklere neden olan, hukuka 
aykırı bu ucube mülakat sistemi, 
eğitimimizi de çağın gerisine 
götürmektedir. Artık yeter! Ne 
öğretmen atamalarında, ne 
görevde yükselmelerde ne de 
yönetici atamalarında mülakat 
istemiyoruz. Adil, şeffaf, objektif 
bir sistem ihdas etmenin zama-
nı geldi de geçiyor. Bu noktada 
yapılması gereken; mülakatın 
tamamen kaldırılarak, sadece 
yazılı sınavın esas alınmasıdır” 
diye konuştu. 

Proje okullarında keyfiyete 
son verin!
Proje okullarında öğretmen 

ve yönetici atamalarına deği-
nen Kocakaplan, Türkiye’nin en 
yüksek puanla öğrenci alan bu 
okullarında hiçbir kriter göze-
tilmeden, tamamen keyfiyete 

göre öğretmen ataması ve yö-
netici görevlendirmesi yapıldı-
ğına dikkat çekti. Kocakaplan; 
fen liselerine daha önceleri öğ-
retmenlerin sınavla alındığını 
hatırlatarak, “Proje okullarımıza 
öğrenciler sınavla alınıyorsa, öğ-
retmenlerimiz de yazılı sınavla 
alınmalıdır. Bu, proje okulların-
daki keyfiyeti önleyeceği gibi, 
verimi ve kaliteyi de artıracaktır. 
Yine proje okullarına yönetici 
görevlendirmelerinin Milli Eği-
tim Bakanlığı’nın Yönetici Ata-
ma Yönetmeliği’ne tabi olarak 
yapılmasını istiyoruz. MEB bu 
konudaki uyarılarımızı dikkate 
almalıdır” dedi.

PROJE OKULLARINDA 
KEYFİYET SON BULSUN!KEYFİYET SON BULSUN!

Genel Başkan Yardımcımız Cengiz Kocakap-
lan, 18-21 Aralık 2024 tarihleri arasında Ko-
caeli, Sakarya, Düzce ve Bolu’da istişarelerde 
bulundu.
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Bilecik Şube Başkanı Ali Os-
man Enli ile birlikte Ertuğrulgazi 
Lisesi ve Şehit Abdülhamid Bil-
gen İlkokulu’nu ziyaret eden Kü-
tük, eğitim çalışanlarıyla buluştu. 

Bilecik Şeyh Edebali Üniversi-
tesi Rektörü Prof. Dr. Zafer Asım 
Kaplancıklı’yı ziyaret eden Kütük, 
üniversite çalışanlarının sorunları 
ile ilgili görüş alış verişinde bu-
lundu. Şeyh Edebali Üniversitesi 
Genel Sekreter Yardımcısı olarak 
atanan önceki dönem Şube Baş-
kanımız Veli Şahan’a da hayırlı 
olsun ziyaretinde bulunan Kütük, 
daha sonra Üniversitenin Daire 
Başkanları Murat Fidan ve Sezer 
Kuyucu ile bir araya geldi.

Kütük ayrıca, Bilecik Şube Yö-
netim Kurulu Üyeleri ile istişare 
toplantısı da yaptı. 

Bilecik’in ardından Eskişehir’e 
geçen Genel Başkan Yardım-
cımız Orhan Kütük, Eskişehir 2 
No’lu Şube Başkanı Engin Me-
lekşah ile birlikte Eskişehir Teknik 
Üniversitesi, Anadolu Üniversite-
si ve Osmangazi Üniversitesi’ni 
ziyaret etti. Eskişehir Teknik Üni-
versitesi Genel Sekreteri Cengiz 
Kaçal ile görüşen Kütük, üniver-
site ziyaretlerinde üyelerimizin 
sorunlarını da dinledi. 

Orhan Kütük, Eskişehir 1 No’lu 
Şube Başkanı Kamuran Arıkan ve 
şube yönetim kurulu üyeleri ile 
birlikte Eskişehir Tepebaşı Şehit 
Murat Tuzsuz Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi’nde eğitim çalı-
şanlarıyla buluştu. Kütük, ayrıca 
Eskişehir Tepebaşı İlçe Milli Eği-
tim Müdürü Mehmet Faideci ve 
Odunpazarı İlçe Milli Eğitim Mü-
dürü Murat Sertöz’ü ziyaret etti. 

Genel Başkan Yardımcımız Kü-
tük daha sonra Eskişehir 1 ve 2 
No’lu şubelerimizin yönetim, de-
netleme, disiplin kurulları, kadın 
komisyonları ve ilçe temsilcileri-
nin katılımı ile teşkilat toplantısı 
gerçekleştirdi. 

Genel Başkan Yardımcımız Or-
han Kütük, 23.12.2024 tarihinde 
de Sivas’ta temaslar bulundu. 
Sivas Şube Başkanı Yüksel Yiğit 
ve şube yönetim kurulu üyele-
riyle birlikte; Prof. Dr. Necati Er-
şen Sosyal Bilimler Lisesi, Necip 
Fazıl Kısakürek  MTAL ve Sivas 
Mesleki ve Teknik Anadolu Li-
sesi’nde eğitim çalışanları ile bir 
araya gelen Kütük ardından Milli 
Eğitim Müdür Yardımcısı İbrahim 
Demir’i ziyaret etti. 

Mülakat uygulaması eğitimi 
yüz yıl geriye götürüyor.
Genel Başkan Yardımcımız 

Orhan Kütük toplantılarda yap-
tığı konuşmada; ilk atamalarda, 
görevde yükselmelerde, yöne-
tici atamalarında kısacası eğitim 
tüm alanlarında mülakat uygu-
lamasının kaldırılmasını talep 
etti. Kütük, “Mülakat uygulaması 
ülkemizi yüz yıl geriye götüren 
bir uygulamadır. Sübjektif de-
ğerlendirmelerle kul hakkının 
gasp edildiği, yandaşların kayı-
rıldığı, ahlaki zafiyetin yaşandı-
ğı mülakat uygulaması liyakatli, 
ehliyetli insanların yükselmesinin 
önündeki en büyük engeldir. Bu 
engeli ortadan kaldırmak ülkeyi 
yönetenlerin sorumluluğudur. 
Aksi takdirde kendini devlet yeri-
ne koyan paralel yapıların önüne 
geçmek mümkün olmayacaktır” 
dedi. 

MÜLAKAT UYGULAMASI EĞİTİMİ
YÜZ YIL GERİYE GÖTÜRÜYORYÜZ YIL GERİYE GÖTÜRÜYOR

Genel Başkan Yardımcımız Orhan Kütük, 17-
18.12.2024 tarihleri arasında Bilecik ve Eski-
şehir’de temaslarda bulundu.

TÜRK EĞİTİM-SEN www.turkegitimsen.org.tr
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Erhan Bayram ilk olarak, Sam-
sun 1 No’lu Şube yönetimi ile 
birlikte Samsun İl Milli Eğitim 
Müdürü Sayın Murat Ağar’ı ziya-
ret etti.

Daha sonra Bayram, Samsun 1 
No’lu Şubenin istişare toplantısı-
na katıldı. Toplantıda, Samsun 1 
No’lu Şube Başkanı Güngör Bağ 
ve şube yönetim kurulu üyeleri, 
şube kadın komisyonu üyele-
ri, denetleme ve disiplin kurulu 
üyeleri ile ilçe ve üniversite tem-
silcileri de hazır bulundu.  

Genel Başkan Yardımcımız 
Erhan Bayram, Samsun 2 No’lu 
Şube Yönetim Kurulu ile birlikte 
Vezirköprü Kaymakamı Özgür 
Kaya’yı makamında ziyaret etti.

Erhan Bayram, daha sonra 
Samsun 2 No’lu Şubenin de is-
tişare toplantısına katıldı. Top-
lantıda Şube Başkanı Bünyamin 
Kamçı ve şube yönetim kurulu 
üyeleri, şube kadın komisyonu 
üyeleri, denetleme ve disiplin 
kurulu üyeleri ile ilçe temsilcileri 
de hazır bulundu.  

Zorunlu Hizmet Tazminatı 
her zaman gündemimizde
Toplantılarda bir konuşma ya-

pan Genel Başkan Yardımcımız 
Erhan Bayram, elverişsiz koşul-
ların hâkim olduğu yerlerde, 
öğretmen açığını gidermeye 
yönelik tedbir ve planlamaların 
yapılması gerektiğini kaydet-
ti. Bayram, “Türk Eğitim Sen 
olarak, yıllardır Zorunlu Hizmet 
Tazminatı ödenmesi  gerektiğini 
gündeme getiriyoruz. Elverişsiz 
koşulların hâkim olduğu bölge-
lerdeki öğretmenlerimize diğer 
bölgelerdeki meslektaşlarıyla 
aynı özlük ve mali hakları verirse-
niz, tabii ki o bölgelerde öğret-
men istikrarını sağlayamazsınız. 
Bu itibarla elverişsiz koşulların 
hâkim olduğu yerlerde görev 
yapan öğretmenlerimize, böl-
genin mahrumiyet derecesine 
göre 1 brüt asgari ücretle 2 brüt 
asgari ücret arasında değişen 
oranlarda Zorunlu Hizmet Taz-
minatı ödenmelidir.” diye ko-
nuştu. 

ZORUNLU HİZMET TAZMİNATI İSTİYORUZZORUNLU HİZMET TAZMİNATI İSTİYORUZ
Genel Başkan Yardımcımız Erhan Bayram, 
19.12.2024 tarihinde Samsun’da bir dizi te-
maslarda bulundu. 
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